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Referat fra møde i det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet den 6. 

november 2017 – åben dagsorden 

 

Alle medlemmer var mødt undtagen John G. Christensen, der havde meldt afbud. 

  

Mødet blev hævet kl. 15.15. 
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1-00-22-16 

1. Tema om forebyggelige indlæggelser # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet tog oplægget til orientering. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.    

  

1-00-22-16 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde # 

 

Referatet fra mødet den 2. oktober 2017 blev godkendt. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-35-72-3-15 

3. Godkendelse af revision af forløbsprogram for KOL 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-31-72-153-09 

4. DNV-Gødstrup: Godkendelse af udbudsstrategi for NIDO 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om, at sagen til brug for forretningsudval-

gets behandling af sagen supplereres med byggeprogram og skitsetegninger samt en 

forklaring på forslag til tildelingskriteriernes vægtning af pris, idet udvalget gerne ser, at 

pris vægtes lavere end foreslået. 

  

Udvalget anmodede endvidere om, at det præciseres i sagen, at de samlede planer for 

NIDO er større end den finansiering, der er til rådighed på nuværende tidspunkt. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   
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1-31-72-153-09 

5. DNV-Gødstrup: Godkendelse af revideret styringsmanual og udmøntning fra de 
centrale reserver  

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-31-72-141-09 

6. Regionshospitalet Viborg: Godkendelse af revideret styringsmanual for 
kvalitetsfondsprojektet 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-22-30-07 

7. Regionshospitalet Silkeborg: Godkendelse af renovering af smerteklinikken 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-22-31-07 

8. Hospitalsenheden Horsens: Tillægsbevilling til kloakrenovering 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.    

  

1-60-74-6-16 

9. Helhedsplan for området Søndersøparken, Viborg 
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Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anbefaler, at planens navn ændres til "Helhedsplan for 

funktioner, der i dag er placeret i Søndersøparken". 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.    

  

1-00-22-16 

10. Henvendelse fra regionsrådsmedlem Erik Vinther vedrørende hurtig scanning af 

patienter med mistanke om lungekræft # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet drøftede henvendelsen. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-00-22-16 

11. Gensidig orientering # 

 

Projektdirektør Carsten Kronborg orienterede om status for udflytning af operationsstuer 

til DNU. 

  

Udvalget anmodede om en sag på det kommende møde vedrørende direktionens beslut-

ning om lægers deltagelse i kurser, konferencer  mv. betalt af medicinalindustrien. 

  

Bent Dyrvig spurgte til lægers frie ordinationsret i forhold til det kommende forsøg med 

medicinsk cannabis. 

  

Ove Nørholm spurgte til adfærd hos visse læger på Aarhus Universitetshospital.  

  

Susanne Buch Nielsen spurgte til fire forsøg vedrørende talegenkendelse. 

  

Anders Kühnau spurgte til status vedrørende udrykningslæge på Mols/Helgenæs. 

  

John G. Christensen var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

 

 


